
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 25.09.2018  
 
Tema til drøfting: 
 
Rådmannen ber Oppvekstutvalget å drøfte: 
1. Skal Indre Fosen kommune ha som målsetting at barnehagene skal sette inn ekstra 
personell i den tida pedagogene har sin tariffestede planleggingstid?  
2. Hvilken strategi mener Oppvekstutvalget er den beste dersom man skal arbeide for en slik 
langsiktig løsning?   
  
Behandling i utvalget: 
 
De private barnehagene i Indre Fosen har ulike praksis på hvordan de gjør det i plantida. Vi har 
ikke hatt kapasitet til å innhente opplysninger fra andre kommuner.  
Oppvekstutvalget mener i utgangspunktet at innføring av flere pedagoger i barnehagene, bør 
utløse statlige midler til å dekke opp den økte plantida som følger av ny pedagognorm.  
  
Barnehagene har prøvd på alle måter å finne løsninger på plantida uten at det skal gå ut over 
ungene. Men det har de ikke lykkes med. De ønsker at det er nok ansatte til stede sammen 
med ungene gjennom dagen. 
  
Lista over mål som kan nås ved økt bemanning i pedagogenes plantid, er god. Brukes det 
allerede nå noen penger til dette, slik at det reelle behovet er litt mindre enn 3,7 årsverk?  
  
Det foreslås å ta dette i en opptrappingsplan, der en f.eks. begynner med å sette inn ekstra 
bemanning i to timer per uke per pedagog.  
  
Oppvekstutvalgets konklusjon: 
 
Oppvekstutvalget ber om en politisk sak på dette i neste møte, som inneholder et forslag til en 
opptrappingsplan. Utvalget ber om at administrasjonen i denne saken også innhenter 
opplysninger fra andre kommuner.  
 


